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Dotyczy : nawierzchni oraz oświetlenia pętli autobusowej przy ul. Dobromyśl.

Szanowny Panie Prezydencie, mieszkańcy ul. Dobromyśl wraz ze Stowarzyszeniem
"Wspólnota Białogon" zwrócili się z prośbą o pilną interwencję, ponieważ stan nawierzchni jest
krytyczny, a brak oświetlenia wpływa na stan bezpieczeństwa w/w miejsca.

Wobec powyższego proszę o rozpatrzenie inwestycji polegającej na montażu lamp
oświetleniowych oraz trwałe doprowadzenie do użytkowania powierzchni dojścia/dojazdu do pętli.

Ul.Dobromyśl wpisuje się w program "Peryferie" jako element nowej polityki przestrzennej
miasta Kielce. Doprowadzenie pętli do użytkowania jest w mojej ocenie palącą, pilną potrzebą
mieszkańców licznie podpisanych pod listem do mnie, który dołączam do interpelacji.
Potraktowanie doprowadzenia do użyteczności pętli autobusowej jako krótkoterminowej inwestycji
jest w tym przypadku zasadne.

Załączniki:
• List interwencyjny z podpisami mieszkańców.
• Dokumentacja fotograficzna pętli ul. Dobromyśl.


